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Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. 19.september 2019 
 
Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen. 
 
 
Møtedato 
 

 
Sakark.nr. 

 
Oversendingsforslag, spørsmål m.m. 

Forventa  
svar til FUV 

20.06.2019  Skriftleg spørsmål frå Kari Bernardini (A) i møtet. 
 
«Skyss tillater at en voksen kan ta med inntil 4 

barn gratis i helger og helligdager. Er det korrekt 

at dette ikke gjelder for voksne som løser 

honnørbillett? 

I så tilfelle: Hva vil det koste å gi reisende med 

honnørbillett samme rettigheter?» 

 

September 

20.06.2019  Skriftleg spørsmål frå Roald Steinseide (Frp) i 
møtet. 
 
«Jeg er blitt kontaktet av flere private naboer 
som er bekymret da SVV har søkt om 
dispensasjon fra reguleringsplan vedrørende 
utvidelse/omlegging av Ravnanger terminal. De 
finner det underlig at det offentlige ikke følger 
vanlig saksgang men heller søker om 
dispensasjon. Hva er grunnlaget for at offentlige 
etater som selv mange ganger er svært restriktiv 
og har en streng praksis overfor andre søkere, 
velger en slik løsning?» 
 

September 

  



Side 2/2

30.08.2019  Skriftleg spørsmål frå Benthe Bondhus (SP) i 
møtet/Open time. 
 
«Ved Austrheim VGS ser det ut til at 
inntakssystemet står i vegen for at elevar 
får  skuleplass. Har fått opplyst at elevar ikkje får 
plass på yrkesfag ved skulen, sjølv om det er 
ledig kapasitet der. 
 
Skulen er tildelt 1/2 klasse tip vg 2 og 1/2 klasse 
køyretøy vg 2. Elevane er saman i fellesfaga. 
Det står elevar i kø og ventar på tip vg 2 ved 
skulen. Skulen har kapasitet for å auka elevtalet, 
og har kapasitet til å tilby dei både 
fagutdanninga og fellesfaga, og ynskjer å auka 
tip vg 2 til full klasse, slik at det totalt vert 1,5 
klasse på desse to yrkesfaga. 
 
Er det slik at skulen ikkje får lov av 
fylkesadministrasjonen til dette, fordi skulen 
totalt sett må ha heile klassar og ikkje halve 
klassar. Dette inneber at ei teoretisk tilnærming 
til måling av klassar pr skule altså inneber at 
elevar ikkje får skuleplass.  
 
Slik kan me ikkje ha det.  
 
1. Kan dette ordnast innan heilt marginale 
kostnader?» 
 

September 

 


